
 

Protokół Nr 7/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetowej 

z dnia 20 maja 2025 roku 

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

Pan Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości zgodnie  

z załączoną listą obecności.  

Stan 4/5 

Nieobecna Pani Radna Edyta Dudzińska 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad: 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

  

Porządek posiedzenia:  

    

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu posiedzenia komisji w dniu 30 kwietnia 2025 r.  

4. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu powiatu    

 za 2024 rok. 

5. Informacja o realizacji zadań statutowych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

 Zdrowotnej w Kraśniku za 2024 rok oraz sytuacji finansowej SP ZOZ  

 w Kraśniku za rok 2024. 

6. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego SP ZOZ w Kraśniku za rok 2024. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Kraśniku w sprawie Zatwierdzenie    

     sprawozdania finansowego SP ZOZ w Kraśniku za rok 2024. 

8.  Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi do porządku obrad.  

Uwag nie było.  

Następnie zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

Komisja jednogłośnie zatwierdziła porządek posiedzenia w dniu 20 maja 2025 r. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu posiedzenia Komisji w dniu 30 kwietnia 2025 r. 
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Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że treść protokołu została zamieszczona wraz z 

materiałami na dzisiejsze posiedzenie Komisji. Zapytał czy są uwagi do treści protokołu. Uwag 

nie było. Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem protokołu posiedzenia 

Komisji w dniu 20 maja 2025 r. bez odczytywania. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół posiedzenia w dniu 30 kwietnia 2025 r.  

  

Punkt 4. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

powiatu za 2024 rok. 

 

Pan Przewodniczący Komisji oddał głos Pani Skarbnik Iwonie Szymańskiej. 

Pani Skarbnik Iwona Szymańska poinformowała, że dochody za rok 2024 zostały wykonane 

w wysokości 200.361.637,40 zł, - 98,92% planów, w tym dochody bieżące były wykonane w 

179.119.572,97 zł w wysokości 99,54% i dochody inwestycyjne – 21.242.064,43 zł - 93,99 % 

planów. Wydatki wykonane zostały w wysokości 196.297.985,90 zł – 92,92%  planów i 

wydatki bieżące wykonane zostały w 165.756.928.06 zł - 93,11 % oraz wydatki majątkowe 

30.541.057,84 zł - 91,88%. Za poprzedni rok wyszła nadwyżka w wysokości  

4.063.651,50 zł, dodatkowo przychody zostały wykonane w wysokości 27.742.299,00 zł i były 

to głównie przychody z wolnych środków oraz z niewykorzystanych środków na rachunku 

bankowym. Spłata pożyczki za szpital wyniosła 5.000.000,00 zł. Rozchody były wykonane w 

wysokości 7.295.895,92 zł, spłata kredytów na rok 2024 – 2.295.895,92 zł oraz pożyczka 

udzielona dla szpitala w wysokości 5.000.000,00 zł. Dodała, że największymi wydatkami były: 

oświata – ponad 71.000.000,00 zł, pomoc społeczna i polityka społeczna – ponad 

42.000.000,00 zł, drogi – ponad 29.000.000,00 zł, administracja publiczna – 23.000.000,00 zł, 

rodziny zastępcze i placówki opiekuńczo-wychowawcze – ponad 11.000.000,00 zł. Jeżeli 

chodzi o inwestycje to największymi kosztami była przebudowa drogi 22.89 Strzyżewice-

Zakrzówek, Sulów-Blinów i była to kwota ponad 7.000.000,00 zł. Na drogę 27.26 Wilkołaz-

Zakrzówek została wydana kwota ponad 6.000.000,00 zł , droga 22.50L Majdan Radliński-

Popkowice została wydana kwota 3.325.000,00 zł, droga 26.44 Bliskowice-Księżomierz ponad 

3.000.000,00 zł. Dodatkowo większą kwota wydatków była dotacja dla szpitala na przebudowę 

szpitala, pomieszczeń na trzecim piętrze w kwocie 1.203.000,00 zł. Były również realizowane 

inwestycje w placówkach oświatowych, głównie dotyczyły dostosowania szkół do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. Dodała, że jeśli chodzi o sprawozdanie finansowe – bilanse rachunek 

zysków i strat, zestawienie zmian funduszu to wynika z nich, że środki pieniężne na koniec 

roku 2024 jest to kwota 35.088.791,95 zł. Z tytułu kredytów do spłaty jest 12.857.736,52 zł 

oraz poręczenie dla szpitala na koniec 2024 roku jest to kwota 7.592.261,87 zł, z zobowiązań z 

bilansów jednostek na koniec 2024 roku zobowiązania wynoszą 19.262.331,01 zł – są to 

głównie zobowiązania z tytułu 13-stek, Fundusz Świadczeń Socjalnych oraz sumy depozytowe. 

Dodatkowo jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe - należności krótkoterminowych, które są 

w tych sprawozdaniach jest to kwota 2.669.293,28 zł. Poinformowała, że jeżeli są pytania to 

odpowie. 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował. Następnie zapytał czy ktoś ma pytania do Pani 

Skarbnik. 
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Pan Radny Józef Wojtaszek zapytał o kwotę 12.857.736,52 zł zadłużenia z tytułu kredytów - 

do jakiej sumy powiat może zaciągać kredyty. Zapytał czy jest to procentowo. 

Pani Skarbnik Iwona Szymańska poinformowała, że nie jest to procentowo i było tak kiedyś. 

Zależy to od wskaźników w WPF-ie. Dodała, że jest teraz dobra sytuacja jeśli chodzi  

o zaciąganie kredytów ponieważ w 2025 i 2024 roku nie był zaciągany kredyt oraz  

w poprzednich latach również nie był zaciągany. W poprzednich latach – 2019 był zaciągnięty 

ostatni kredyt i było to 4.000.000,00 zł. Sytuacja ogólna jest dobra, ale jeżeli zmieniają się 

dochody, wydatki  to również wskaźniki ulegną zmianie.  

Pan radny Józef Wojtaszek zapytał czy są to wskaźniki dotyczące dochodów. 

Pani Skarbnik Iwona Szymańska odpowiedziała, że nie i jest to bardzo skomplikowany 

wskaźnik. Poinformowała, że limit dopuszczalny np. na rok 2025 – 9,58, a mają 1,79 – co za 

tym idzie zapas jest duży i nie zachodzi potrzeba zaciągania kredytu.  

Pan Przewodniczący Komisji podziękował i zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania.  

Pytań nie było. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem i pozytywnym zaopiniowaniem 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z budżetu powiatu na 2024 rok. 

Komisja przyjęła i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe i sprawozdanie  

z wykonania budżetu na 2024 rok przy 1 głosie „wstrzymuje się” i 3 głosach „za”. 

Punkt 5.  Informacja o realizacji zadań statutowych przez Samodzielny Publiczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Kraśniku za 2024 rok oraz sytuacji finansowej SP ZOZ w Kraśniku 

na rok 2024. 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Panią Dyrektor Marię Słotę. 

Pani Dyrektor Maria Słota poinformowała, że omówi w tym punkcie również sprawozdanie 

finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu za 2024 rok oraz, że został udostępniony 

bardzo szeroki materiał jeśli chodzi o informacje na temat sprawozdania finansowego. Dodała, 

że odniesie się do pytania Pana Radnego odnośnie zadłużenia powiatu – czyli sytuacja w której 

znajduje się teraz szpital - zakończył wynikiem dodatnim finansowym. Spowoduje to, że szpital 

będzie mógł ubiegać się o by w tym roku przy przedłużeniu kredytu, który szpital ma w PKO 

BP, tj. kredytu obrotowego wnioskować do PKO żeby nie było już potrzeby zabezpieczenia 

finansowego poręczenia powiatu. Z automatu zostaną zwolnione środki, które są zabezpieczone 

na sytuacje awaryjną, gdyby szpital był niewypłacalny. Wpłynie to na sytuację całego powiatu 

jeżeli szpital zwolni 3.000.000,00 zł zabezpieczenia. Jest to możliwe dzięki temu, że szpital 

odzyskuje płynność finansową. Szpital jest już inaczej oceniany w rankingach, wskaźnikach 

ryzyka przez banki z którymi współpracuje. Dodatkowo to co się stało tj. dodatni wynik 

finansowy – zmniejszenie dużego wyniku z 2022 roku – było to ponad – 20.000.000,00 zł 

straty, w 2023 roku było to już – 2.000.000,00 zł straty wiec 18.000.000,00 zł różnicy. Teraz 

dodatni wynik finansowy w kwocie 8.400.000,00 zł powoduje to, że szpital zaczyna być 

partnerem do rozmów z bankami. Szpital idzie w tym kierunku żeby zmienić pożyczkę, która 

została zaciągnięta w 2022 roku w instytucji finansowej Zimens i żeby przejął to Bank PKO 
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BP, w którym prowadzone są konta i który od wielu lat obsługuje szpital. Dodała, że głęboko 

w to wierzy, że się to uda co będzie skutkowało też tym, że zmniejszyłaby się oprocentowanie. 

Jeżeli chodzi o realizację zadać statutowych to bardzo istotne jest to, że zadania zostały 

zrealizowane w 2024 roku na poziomie przekraczającym 100% i ten wynik finansowy z 2024 

roku jest efektem 2 letniej pracy, która skutkowała wzrostem przychodów. Oszczędności, które 

były na przestrzeni tych 2 lat wprowadzane dzięki reorganizacji różnego rodzaju i zasadności 

wprowadzania różnego typu oszczędności to tylko promil – przede wszystkim zwiększenie 

przychodów. Wspomniała, że trzeba pamiętać o tym, że koszty związane z zadłużeniem w 

latach poprzednich tj. kwota 54.000.000,00 zł. Dziś szpital posiada wynik dodatni i przekazuje 

go na wzrost funduszu zakładu i pokrycie straty z lat ubiegłych. Bardzo istotne jest tez to, że w 

2024 roku zadania wykonane z umów z Narodowym Funduszem Zdrowia były na poziomie 

113%, a zadania poza umowach ryczałtowych to było ponad 112% - szczególnie w poradniach 

specjalistycznych ambulatoryjnej opieki specjalistycznej. Dodała, że może ktoś ma pytania bo 

w informacjach o realizacji zadań statutowych bardzo szczegółowo przedstawiła jakie były 

kontrakty, jak były realizowane te zadania. Jest bardzo uwidoczniony wzrost przychodu, 

widoczny jest również jaki procent całego przychodu z kontraktu z Narodowego Funduszu 

Zdrowia. Wspomniała, że najpierw szpital musiał wypracować przychód, a same umowy z 

Narodowym Funduszem Zdrowia nie gwarantują tego. Jeżeli szpital wypracuje to dopiero 

Narodowy Fundusz Zdrowia płaci za zrealizowane świadczenia i nie zawsze płaci w 100%. 

Poinformowała, że jeżeli jest wykonanie świadczenia poza umowy podpisane z NFZ-em czyli 

tzw. nadwykonania to są one płacone w jakiejś części, niektóre tylko ze świadczeń są płacone 

w 100%. W 2024 roku nadwykonania były zapłacone w 100% w chemioterapii, w programach 

lekowych, jednakże w fizjoterapii ambulatoryjnej było zapłacone tylko 50%. Dodała, że istotne 

jest również to, że nadwykonania zostały zapłacone dopiero w maju tego roku. Poinformowała, 

że równie istotnym kosztem w przychodach są wynagrodzenia  w stosunku do 2023 roku 

zmalały o 1%, więc w 2024 roku wyniosły 77%. Jest to bardzo dużo ponieważ wszelkie 

dokumenty ekonomiczne utrzymują, że bezpieczeństwo każdego zakładu jest gdy koszty 

wynagrodzeń oscylują w granicach 55-60%. Wspomniała, że szpital obawia się podwyżek, 

które są przewidziane na miesiąc lipiec. Są to podwyżki ustawowe i na ten koszt nie będzie 

pokrycia środków przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Poinformowała, że została napisana 

informacja przekazywana do Ministerstwa Zdrowia na podstawie lutego. Podana była również 

informacja odnosząca się do wynagrodzeń i na tej podstawie Agencja Technologii Medycznych 

i Taryfikacji szykuje wycenę procedur, które mają pokryć wzrost kosztów związany z 

ustawowymi podwyżkami w ochronie zdrowia, które co roku występują od 1 lipca. Dodała, że 

dnia 21 maja 2025 roku wyjeżdżają z Panem Krawcem na spotkanie z przedstawicielami 

Ministerstwa Zdrowia dotyczące przyszłości finansowej szpitali oraz w 2024 roku było 

zrealizowane wiele inwestycji, które również były opisane bardzo szczegółowo w rozbiciu na 

koszty. Były to działania związane z dotacją otrzymaną od Powiatu Kraśnickiego dzięki której 

został wykonany remont 3 piętra w szpitalu. Szpital w ten sposób pozyskał dodatkowe gabinety 

diagnostyczne, gabinety lekarskie oraz kaplicę szpitalną. Dodała, że szpital jest w trakcie 

składania projektu do Krajowego Programu Odbudowy na cyfryzację oraz, że jeżeli ktoś ma 

pytania to chętnie na nie odpowie. Poprosiła również o pozytywne zaopiniowanie sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu SP ZOZ w Kraśniku na rok 2024.  

Pan Przewodniczący Komisji podziękował i zapytał o procent dotyczący nadwykonań. 
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Pani Dyrektor Maria Słota odpowiedziała, że szpital otrzymał decyzją Ministerstwa Zdrowia 

za rok 2024 częściową wypłatę za nadwykonania i  były wykonane one na poziomie 113%. W 

2023 roku były wykonane na poziomie 116%, istotne dla szpitala wykonania ryczałtowe. 

Nadwykonania wykonane w 2023 roku poskutkowały, że w 2024 roku wzrósł przychód i szpital 

pozyskał zwiększony kontrakt – procedury i wskaźniki określające o ile wzrósł kontrakt. Za 

chemioterapie wypłacono 100%, za pobyt pacjentów na oddziale chemioterapii wypłacono 

100%, za programy lekowe onkologiczne takich jak rak piersi, rak jelita również 100%. Jeżeli 

chodzi o opiekę długoterminową szpital podpisał ugodę na 50% gdyż takie były realne 

możliwości, które zaproponował Narodowy Fundusz Zdrowia. Pani Minister w wystąpieniu 

publicznym obiecała, że będzie to 70% za nadwykonania w opiece długoterminowej. Dodała, 

że jeśli szpital nie podpisałby umowy lub nie podpisałby aneksu to automatycznie zostaje 

zablokowana możliwość wystawiana faktur – szpital zostaje bez pieniędzy. Szpital posiada w  

deklaracji Dyrektora Narodowego Funduszu Zdrowia Oddziału Lubelskiego, że jeżeli 

Ministerstwo podejmie decyzje o tym, że będzie zwiększony z 50% do 70% to ugody ulegną 

obopólnym negocjacjom i szpital dostanie 20%. Poinformowała, że jeżeli ktoś ma pytania to z 

chęcią odpowie. 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował i zapytał jak wygląda szpital w porównaniu do 

innych szpitali powiatowych w Województwie Lubelskim. 

Pani Dyrektor Maria Słota odpowiedziała, że wygląda bardzo dobrze. Poinformowała, że na 

Komisji Zdrowia był Pan Dyrektor Krawiec, który przedstawił medialne informacje dotyczące 

tego, że szpital w Kraśniku jest porównywalnym z szpitalem w Lubartowie. W 2022 roku 

zadłużenie szpitala w Kraśniku wynosiło 20.000.000,00 zł, w szpitalu w Lubartowie wynosiło 

24.000.000,00 zł. W 2023 roku szpital w Lubartowie był zadłużony 30.000.000,00 zł – nie 

narastające tylko dodatkowe, natomiast szpital w Kraśniku był zadłużony 2.000.000,00 zł. W 

2024 roku w szpitalu w Lubartowie zadłużenie wynosiło kolejne 30.000.000,00 zł, w szpitalu 

w Kraśniku zadłużenia nie było – szpital zakończył rok z wynikiem dodatnim. Wspomniała to 

co powiedział Dyrektor Krawiec, że udało się przez wiele lat tj. terminowe wypłacanie 

wynagrodzeń dla lekarzy kontraktowych, bo w umowach jest zapis, że płacone jest po 30 

dniach, a było płacone po 50-70 dniach. Umowa o prace obliguje o wypłatę najpóźniej do 10 

dnia następnego miesiąca szpital musi zapłacić bo inaczej skutkuje to inspekcją pracy, skargą, 

kontrolą i karą. Poinformowała, że umowa kontraktowa jest to umowa biznesowa i w tym 

przypadku lekarz może ubiegać się tylko o odsetki.  

Pan Przewodniczący Komisji podziękował i zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania do Pani 

Dyrektor. 

Pan Radny Józef Wojtaszek zapytał o podwyżki dla personelu i jakie to będą kwoty.  

Pani Dyrektor Maria Słota odpowiedziała, że będą to duże kwoty. Wyjaśniła, że podwyżki 

wiążą się ze wskaźnikami. Na podstawie wskaźników i średniej z poprzedniego roku. Jest 

ustawa o minimalnym, zasadniczym wynagrodzeniu Ochronie Zdrowia. Są tam wskaźniki u 

lekarza specjalisty, u lekarza rezydenta – 1,29, 1,19, 1,9. Bardzo znamiennym i 

kontrowersyjnym jest w wielu środowiskach jest wynagrodzenie personelu średniego, bo o ile 

lekarz specjalista ma ok. 10.500,00 zł zasadniczego wynagrodzenia, pielęgniarka z tytułem 

magistra i z tytułem specjalisty 9.300,00 zł zasadniczego wynagrodzenia. Od lipca pielęgniarka 
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w drugiej grupie najwyższej zasadniczego wynagrodzenia będzie miała 10.550,00 zł. Dodała, 

że praca w służbie zdrowia jest ciężką pracą ale pracownicy posiadają dodatki za noce -  65%, 

dodatki za święta 45% oraz dodatek stażowy. W ochronie zdrowia pracuje się 7,35 co w skali 

roku daje miesiąc dodatkowego wolnego, tj. pracownik nie pracuje 12 miesięcy w tym 26 dni 

urlopu tylko pracował 11 miesięcy w tym miesiąc urlopu co za tym idzie szpital musi mieć 

więcej pracowników ze względu na krótszy czas pracy. Dodatkowo w personelu medycznym 

są zajęcia po dyżurach i musi być ustawowo 11 godzin odpoczynku po zejściu po dyżurze. 

Skutkuje to tym, że bardziej korzystnym dla pracodawcy jest zatrudnienie pracownika na 

umowę kontraktową niż na umowę o pracę. Jeżeli szpital dążyłby do tego żeby każdy 

pracownik miał umowę o pracę nie zapewniłby odpowiedniej liczby personelu bo nie ma tylu 

lekarzy. Lekarze i pielęgniarki na kontraktach jeżdżą po kilku miejscach, maja możliwość 

pracować w kilku miejscach i nie są to małe pieniądze. Oprócz pielęgniarek i położnych są 

technicy, farmaceuci, technicy radiologii – personel medyczny ujęty w tej ustawie. Pominięci 

są pracownicy administracyjni ponieważ są wykluczeni z tabeli i zamieszczeni w ustawie. 

Pracodawca ma podjąć wszelkie działania celem zabezpieczenia również im tych wzrostów. 

Szpital musi wtedy brać pod uwagę sytuacje całego zakładu. W roku 2022 szpital miał spór z 

pracownikami administracji, związkami zawodowymi ponieważ szpital nie miał pieniędzy na 

wynagrodzenia. W 2024 roku wzrost wypracowany był na 5 lub 6% wzrostu wynagrodzenia 

pracowników administracyjnych, natomiast pracowników medycznych z ustawy 14%. Teraz z 

dodatkami szpital szacuje, że od lipca będzie to wzrost 19% - czyli w szpitalu oprócz tego są 

jeszcze ustawowe podwyżki minimalnego wynagrodzenia, gdzie w roku 2024 było to 17%. 

Podwyżki były w styczniu oraz lipcu. Wspomniała o przepisach prawa, które powodują spory 

sądowe personelu i szpitala, w szczególności pielęgniarek i położnych, gdzie sądzą się ze 

szpitalami o wynagrodzenie i uznanie kwalifikacji. W 2022 roku ustawodawca zmienił zapis, 

że pracodawca nie ma obowiązku uznawać kwalifikacji ze względu na posiadane kwalifikacje 

tylko wymagane.  

Pan Przewodniczący Komisji podziękował Pani Dyrektor i zapytał czy ktoś jeszcze pa pytania. 

Pytań nie  było.  

Pan Wicestarosta Paweł Kudrel podziękował Pani Dyrektor w imieniu swoim jak i całego 

Zarządu. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu SP ZOZ w Kraśniku na 2024 rok. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła przyjęcie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu SP ZOZ w Kraśniku na rok 2024.  

Punkt 6. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego SP ZOZ w Kraśniku za 2024 rok.  

Punkt został omówiony przez Panią Dyrektor Marię Słotę. 

Punkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Kraśniku w sprawie 

Zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ w Kraśniku za rok 2024. 

Punkt został omówiony przez Panią Dyrektor Marię Słotę. 
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Punkt 8. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Komisji oddał głos Pani Skarbnik Iwonie Szymańskiej. 

Pani Skarbnik Iwona Szymańska poinformowała, że nie ma zmian jeżeli chodzi o uchwałę na 

sesję. Po stronie dochodów zostaną wprowadzone środki w wysokości 40.000,00 zł w rozdziale  

750020 Starostwo Powiatowe. Są to dochody z lat ubiegłych oraz pozostałe dochody. W 

rozdziale 85295 procesowa działalność i kwota bieżącą zostanie zwiększona o 204.827,86 zł – 

dotyczy to projektu „Stawiamy na Rodzinę”, będzie realizowany w ŚDŚ-iu . Dodała, że po 

stronie wydatków kwota 212.827,86 zł rozdział 85295 i jest to projekt realizowany w PCPR-ze 

i 8.000,00 zł wkładu własnego oraz 40.000,00 zł w rozdziale 85510 Działalność placówek 

opiekuńczo-wychowawczych i wydatki majątkowe zostaną zwiększona o zakup obiektów 

małej architektury placu zabaw na potrzeby placówki Opiekuńczo-Wychowawczej nr 1 i nr 2 

w Kraśniku. Kolejną zmianą jest rozdział 90019 związany z nieruchomością opłat za 

korzystanie ze środowiska – zostają zmniejszone wydatki o kwotę 40.000,00 zł i przesunięte 

na zadanie inwestycyjne – „Zakup sprzętu na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych”. 

Wspomniała, że musi zostać wprowadzona autopoprawka gdyż wpłynęły już środki w 

wysokości 180.000,00 zł na zakup samochodu dla Komendy Powiatowej Straży Pożarnej. 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował Pani Skarbnik i zapytał czy są jeszcze pytania.   

Pytań nie było. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

zmiany uchwały budżetu na 2025 rok.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2025. 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Brak głosów w dyskusji. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Pani Skarbnik Iwona Szymańska poinformowała, że jeśli chodzi o wieloletnią prognozę 

finansową to odnosi się ona do załącznika nr 1 – projekt pt.: „Prognoza kwoty długu”, została 

ona dostosowana do zmian budżetu. W roku 2026 zostały zwiększone kwoty dochodów i 

wydatków o 373.942,03 zł oraz w roku 2027 o 121.117,61 zł – projekt pt.: „Stawiamy na 

Rodzinę” w PCPR-ze. Załącznik nr 2 – „Przedsięwzięcia” również zostanie wprowadzony 

projekt pt.: „Stawiamy na Rodzinę”, będzie on realizowany do 2027 roku.   



8 

 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował i zapytał czy ktoś ma pytania do Pani Skarbnik.  

Pytań nie było. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej.  

Punkt 5. Sprawy bieżące. 

Brak. 

Punkt 6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie Komisji Budżetowej w dniu 20 maja 2025 r. 

 

    Protokołowała        Przewodniczący Komisji 

     Anna Czajka                                              Eugeniusz Pelak 

 


